
Mandag d.24.2.25 kl. 19.00 på Cronborgvej. 
 
Dagsorden/referat:  
 
 
Tilstede: Rebecca, Stine, Henriette, Christine, Fie, Simone, Malene, Trine og Ayo, Anita. 
Fraværende: Mille, Regitze, Brian og Rikke. 
 

• Velkomst. 
Lone bød velkommen til forældrerådet – det første møde i Børnehuset Cronborgvej. 
Generel orientering om struktur og børnetal i vuggestuen og børnehaven.  
Cronborgvej bliver en stor institution med ca. 37 børn i vuggestuen og ca. 70 børn i 
børnehaven. Personalet har lavet en struktur så vores hverdag fungerer.  
d. 1.3. starter personalet som er overflyttet fra Trindelvej – Lone laver opslag på 
Aula omkring fordeling af personaler. 

• Konstituering og fordeling af opgaver. 
Rikke Høj er valgt til formand for forældrerådet og vores repræsentant i bestyrelsen. 
Fie Kastor blev næst formand. 
Lone/Rikke indkalder til de næste møder, på mail. 
Forældrerådsmøderne kommer til at ligge lige før bestyrelsesmøderne. 

 

• Planlægning af forældrerådets aktiviteter. 
Vi holder fodboldtrøje dag i børnehaven,  hvor der samles ind til Børne Cancer 
fonden – Trine er behjælpelig med at få indsamlingen sat i gang. 
Fastelavn, Rebecca bager fastelavnsboller. 
D. 13.6 holder forældrerådet kaffe/arbejdsdag, her kan der laves må reparationer 
og tiltag på legepladsen. Derud over prøver vi at kontakte forældre der vil hjælpe 
med at få etableret/udvidet vores cykelbane. 
Forældrerådet er glad for at menuen kommer på Aula. 
 Aula – er det muligt at gruppe inddele noget mere, så man som forældre selv 
vælger hvad man vil se. Personalet arbejder videre med retningslinjer for brug af 
Aula. 
 
Udfordring når alle flyverdragter er våde og hænger i tørskabet. – opfordring til 
forældre om at tage flyverdragten med hjem, så den er klar til næste dag. 
Forældrerådet efterlyser en billedvæg af personalet i vuggestuen. 
Simone forhører FF om sponsering af nye t-shirts til børn i Børnehuset Cronborgvej. 

Er bevilget       

 


